
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ.17/97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.525/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εκδοση απόφασης ΔΣ σχετικά με εισήγηση του ΣΣ 
της 6ης Συνοικίας για μετατόπιση περιπτέρου 
Δημητρίου Βαρύτιμου και παραχώρησης χρήσης 
κοιν/στων χώρων στην ΔΙΕΚΑΤ  ΑΤΕ». 

 
       Σήμερα  30 Oκτωβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 24-10-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  17  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                           Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης            -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Μ. Ποτουρίδης Δ. Αδάμου  
4. Κ. Κόλβατζης Θ. Τέτος   
5. Ε. Λελεκάκης Π. Καρασαββίδου  
6. Κ. Πουλασουχίδης Χ. Παπαγεωργίου  
7. Κ. Γκαβαϊσές Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Απόντες Πάρεδροι 
8. Α. Μαρκούλης B. Tσίλης Γ.Μπαλτζής 

      9. Α. Καραντουμάνης   Λ.Χατζηγεωργίου 
    10. Λ. Τάκης   Θ.Δεμερτζής 
    11. Ε. Παναγιωτίδης    

12. Ο. Σιδηρόπουλος  
13. Ε. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Γ. Χιονίδης 521/97 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης 
15. Δ. Ζαμάνης Κατά     τη     συζήτηση     της    υπ’ αριθ. 527/97 
16. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κόλβατζης, Δ.Ζαμάνης. 
17. Π. Αγαθαγγελίδης Κατά    τη   συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/97 απόφ. 

   αποχώρησε ο κ. Ι.Κουρουζίδης. 
   Κατά    τη   συζήτηση της υπ’ αριθ. 546/97 απόφ. 
   αποχώρησαν οι κ.κ. Δήμαρχος και Π.Αγαθαγγελίδης. 

 



 Στη  συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο  να συζητήσει και αποφασίσει για 
το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια  διάταξη και το οποίο 
έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 30-10-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών 
κ. Κων/νου Πουλασουχίδη, που έχει ως εξής: 
 Με το από 21-10-97 έγγραφό της η Διεθνής Εταιρεία Κατασκευών (ΔΙΕΚΑΤ) 
ζητάει τη χρήση του πεζοδρομίου και μιας λωρίδας ασφάλτου φάρδους 3Μ επί της 
οδού Μπιζανίου για την διευκόλυνση των οικοδομικών εργασιών κατασκευής του 
Συνεδριακού Κέντρου. 
 Σύμφωνα με το συνημμένο αντίγραφο του σχεδίου εγκατάστασης εργοταξίου, 
το υπάρχον εκεί περίπτερο του Βαρύτιμου Δημητρίου επί της οδού Μπιζανίου, θα 
εγκλωβιστεί από τα γραφεία του εργοταξίου και τις αποθήκες  εργαλείων που θα 
εγκατασταθούν εκεί και θα μειωθεί η απόδοσή του αφ’ ενός, αφ’ ετέρου η ύπαρξη 
του εν λόγω περιπτέρου στο πεδοδρόμιο της παραπάνω οδού θα δημιουργεί κώλυμα  
στις οικοδομικές εργασίες. 
 Με το από 29-10-97 έγγραφό του, το ΣΣ της 6ης συνοικίας και σ’εφαρμογή 
της υπ’ αριθ. 488/91 απόφ. ΔΣ «περί μεταβιβάσεως αρμοδιοτήτων στα ΣΣ» συμφωνεί 
με την μετατόπιση του παραπάνω περιπτέρου και συγκεκριμένα στη γωνία 
Μπιζανίου 5 και Π.Μελά. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Ν.1043/80 «Η μετατόπιση 
περιπτέρου γίνεται είτε για λόγους ασφαλείας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος διά εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών, Κοιν/κών ή Οργανισμών 
Κοινής ωφελείας έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως του δικαιούχου αυτού δι’ 
ητιολογημένης αποφάσεως των κατά το άρθρο 18 αρμοδίων οργάνων. Η τοιαύτη 
μετατόπιση γίνεται εγγύς της παλαιάς θέσεως λαμβανομένης υπόψιν και της 
αποδοτικότητας της νέας τοιαύτης και των γειτνιαζόντων περιπτέρων. 
 Εις περίπτωσιν αυταπαγγέλτου μετατοπίσεως τούτου, η σχετική δαπάνη ως 
και η αποκατάστασις της λειτουργίας του περιπτέρου βαρύνει τον υπέρ ού η 
μετατόπισις. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το ΔΣ ν’αποφασίσει για τη 
μετατόπιση ή  μή του παραπάνω περιπτέρου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Το ΔΣ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 30-10-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. 
Κων/νου Πουλασουχίδη. 
2.-Το υπ’ αριθ. 4404/ΣΦ/βζ/21-10-97 έγγραφο της (ΔΙΕΚΑΤ) ΑΤΕ με το οποίο 
ζητάει τη χρήση του πεζοδρομίου και μιας λωρίδας ασφάλτου (3μ) επί της οδού 
Μπιζανίου για τη διευκόλυνση των οικοδομικών εργασιών κατασκευής του 
Συνεδριακού Κέντρου. 
3.-Οτι σύμφωνα με το συνημμένο αντίγραφο του σχεδίου εγκατάστασης εργοταξίου 
το υπάρχον εκεί περίπτερο του Δημητρίου Βαρύτιμου επί της οδού Μπιζανίου θα 
εγκλωβιστεί από τα  γραφεία εργοταξίου και τις αποθήκες εργαλείων που θα 
εγκατασταθούν εκεί. 
4.-Οτι το παραπάνω περίπτερο αφενός θα δημιουργεί κώλυμα στις οικοδομικές 
εργασίες και αφετέρου θα μειωθεί η απόδοσή του. 
5.-Το από 29-10-97 έγγραφο του ΣΣ της 6ης Συνοικίας με το οποίο συμφωνεί για τη  
μετατόπιση του παραπάνω περιπτέρου στη γωνία των οδών Μπιζανίου 5 και 
Π.Μελά. 



6.-Την ανάγκη δωρεάν παραχώρησης της χρήσης του πεζοδρομίου και μιας λωρίδας 
ασφάλτου φάρδους 3μ επί της οδού Μπιζανίου προκειμένου να διευκολυνθούν οι 
οικοδομικές εργασίες κατασκευής του Συνεδριακού Κέντρου. 
7.-Την με αριθ. 488/91 προγενέστερη απόφασή του «περί μεταβιβάσεως 
αρμοδιοτήτων στα ΣΣ» , όπως αυτή τροπ/θηκε με την αριθ. 337/97 όμοια, με την 
οποία μεταβιβάσθηκε η αρμοδιότητα αυτή στα Συνοικιακά Συμβούλια του Δήμου. 
8.-Τις διατάξεις των άρθρων 97,106,119 και 171 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β)Αποδέχεται την απόφαση του ΣΣ της 6ης Συνοικίας με την οποία αυτό 
εισηγείται τη μετατόπιση του περιπτέρου Δημητρίου Βαρύτιμου,λόγω οικοδομικών 
εργασιών κατασκευής του Συνεδριακού Κέντρου, από την οδό Μπιζανίου 
(έμπροσθεν πρώην ΠΙΚΠΑ) στη γωνία των οδών Μπιζανίου 5 και Π.Μελά. 
 Το ακριβές σημείο τοποθέτησης του παραπάνω περιπτέρου θα υποδειχθεί από 
την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 
 Γ)Εγκρίνει την κάλυψη από το Δήμο των εξόδων που θ’ απαιτηθούν για τη 
μεταφορά του παραπάνω περιπτέρου. 
 Δ)Εγκρίνει τη  δωρεάν   παραχώρηση της χρήσης του πεζοδρομίου και μιας 
λωρίδας ασφάλτου φάρδους 3μ επί της οδού Μπιζανίου και κατά μήκος όλης  της 
πλευράς δημοτικού οικοπέδου (πρώην ΠΙΚΠΑ)  στη ΔΙΕΚΑΤ  ΑΤΕ, για τη 
διευκόλυνση των οικοδομικών τους εργασιών κατασκευής του Συνεδριακού 
Κέντρου- Θεάτρου Δήμου Βέροιας. 
 Υποχρεούται δε η εταιρεία   να φροντίσει για την προστασία των πεζών και 
τη διατήρηση της άριστης αισθητικής όψης της πόλης. 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 525/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Μαρκούλης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Α. Καραντουμάνης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 18-11-97 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


